
دعوت 19 بازیکن به 
اردوی نوجوانان والیبال

سـرمربی تیم والیبال نوجوانان پسر 
ایران، ۱۹ بازیکن را به سومین اردوی 
آماده سـازی این تیـم دعوت کـرد که 
در دو شـهر تهـران و تبریـز پیگیـری 
می شود. مسابقات والیبال قهرمانی 
نوجوانان زیر ۱۹ سـال پسـر جهـان از 
۱۳ تـا ۲۲ مـرداد به میزبانـی آرژانتین 
برگـزار می شـود. ایـن رقابت هـا بـا 
حضـور ۲۰ تیـم برگـزار می شـود و تیم 
ملـی والیبـال نوجوانان پسـر ایـران با 
کسـب مقام نایب قهرمانی آسیا در 
سـال ۱۴۰۱، سـهمیه حضـور در ایـن 
مسـابقات را بـه دسـت آورده اسـت. 
تیم والیبـال نوجوانـان ایـران تاکنون 
دو مرحلـه اردوی آماده سـازی خـود 
را برگـزار کـرده اسـت و بـرای سـومین 
اردو، محمـد وکیلـی ۱۹ بازیکـن را بـه 
اردو دعـوت کـرده اسـت. مرتضـی 
طباطبایی، سیدمتین حسینی، آرین 
محمودی نـژاد، مرتضـی نریمانـی، 
عرشـیا سـعادتی، طاهـا بهبودنیـا، 
آرمین قلیچ نیازی، امیرعلی دولتی، 
پویـا آریاخـواه، نیمـا عزیزمحمدلـو، 
محمدمانی علیخانی، سیدحسـین 
زمانی، بنیامین علایی، ماهان برزکار، 
عمران گوگ جیلی، شایان مهرابی، 
پویـا عـرب، ابوالفضـل مهدیـان و 
یکنـان  ز محمدرضـا آل جلیـل با
دعوتـی بـه ایـن مرحلـه از تمرینـات 
آماده سـازی تیـم ملـی نوجوانـان 
هسـتند. بازیکنان دعوت شده باید 
عصـر روز چهارشـنبه )۳۰ فروردیـن( 
خود را به امیر خوش خبر سرپرسـت 
تیم در کمپ تیم های ملی فدراسیون 
معرفی کنند. تمرینات این تیم تا روز 
یکشنبه سـوم اردیبهشـت در سالن 

پیکان تهران ادامه دارد.

 
برای حضور در بازی های آسیایی

کاروان ایران پایان 
خرداد بسته می شود

نشست ستاد عالی بازی های آسیایی 
در حالی برگزار شد که رشته ها به سه 
دسته تقسیم شدند اما تقسیم بندی 
و جایگاه رشـته ها قطعی نیست. به 
گفته مسئولان کمیته ملی المپیک 
قـرار اسـت تـا خـرداد مـاه فهرسـت 
رشته ها و ورزشکارانی که قرار است 
در بازی هـای آسـیایی حضور داشـته 
باشند، نهایی شود. البته طبق برنامه 
کمیتـه برگـزاری بازی هـا بـرای برخـی 
رشته ها پایان اردیبهشـت به عنوان 
آخرین زمان و برای برخی دیگر، پایان 
خـرداد مـاه بـه عنـوان آخریـن زمـان 
اعلام شده بود. در همین رابطه مناف 
هاشمی، دبیر کل کمیته می گوید که 
در حاشـیه نشست شـورای المپیک 
آسیا در کویت در این رابطه صحبت 
شـده و قـرار اسـت فهرسـت نهایـی 
پایان خردادماه برای کمیته برگزاری 
بازی ها ارسال شود. با این شرایط دو 
ماه فرصت است تا آخرین ارزیابی ها 
روی عملکرد تیم های ملی رشته های 

مختلف صورت گیرد.

انتخاب 16 دو و میدانی کار 
برای قهرمانی آسیا

ترکیب تیم دوومیدانی نوجوانان ایران 
بـرای حضـور در رقابت هـای قهرمانـی 
آسـیا مشـخص شـد. پس از برگـزاری 
چنـد مرحله رقابـت انتخابـی، ترکیب 
اصلـی تیـم دوومیدانـی نوجوانـان بـا 
حضـور ۱6 ورزشـکار شـامل 6 دختـر 
و ۱۰ پسـر راهـی مسـابقات آسـیایی 
می شوند. مریم احمدی، آتوسا آتش 
بجـان، عسـل علیقلـی، معصومـه 
یوسفی، زهرا معماری، مانی مختاری، 
ارسلان حمیدی، یاسین گل محمدی، 
یوسـف آذریـان، میعـاد گـودرزی، 
امیرمحمد رستمی، عباس محراب پور، 
سینا افشین فر، علی سروری و مهدی 
ن  را نـی کا هفت چشـمه دوومیدا
اعزامـی بـه قهرمانـی آسـیا هسـتند. 
تـورج سـپهوند، کاظـم اسـدی، راهبه 
فتاحـی و کاوه موسـوی بـه عنـوان 
اعضـای کادرفنـی، دوومیدانـی کاران 
نوجوان ایران را در رقابت های قهرمانی 
آسـیا همراهـی می کننـد. رقابت های 
دوومیدانی نوجوانان قهرمانی آسیا از 
هفتم تا دهم اردیبهشت سال جاری 
بـه میزبانـی تاشـکند در ازبکسـتان 

برگزار می شود.
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محمد مهدی فروردین:

از استعفای سجادی اطلاعی ندارم

همچنان موضوع تغییر وزیر ورزش داغ است و در همین رابطه محمدمهدی فروردین 
تأکید دارد که مجلس منتظر وضعیت سلامت حمید سجادی است. رئیس فراکسیون 
ورزش مجلس شورای اسلامی می گوید:» اطلاع ندارم وزیر ورزش تصمیمی برای 
استعفا گرفته یا خیر و اینکه مجلس چه واکنشی نشان می دهد، ابتدا منتظر وضعیت 
سلامتی سجادی هستیم. سپس تلاش می کنیم اتفاقات خوبی برای ورزش بیفتد. 

ورزش حوزه ای گسترده است و وزیر باید به همه اقشار پاسخگو باشد.«

حمید سجادی

تأکید بر رفع مشکل مسکن قهرمانان!

حمید سجادی در نشست شورای معاونین وزارت ورزش بر رفع مشکل 
مســکن ورزشــکاران و قهرمانان تأکید کرد. بر همین اســاس مقرر شد با 
مذاکره و همکاری معاونت مربوطه با وزارت راه و شهرسازی، تفاهمنامه 
میــان صنــدوق حمایــت از قهرمانــان و پیشکســوتان و وزارت راه منعقــد 
شــود. دیگــر مصوبــه این جلســه، ابلاغ بیمه جدید ورزشــی ورزشــکاران 

بود که مقرر شــد به صورت کامل در سراســر کشــور اجرایی شــود.

حسین وفایی

پیروزی در مسابقات قهرمانی جهان

حســین وفایــی ملــی پوش اســنوکر ایران کــه در مســابقات قهرمانی جهان 
شرکت کرده است، در اولین دور از این مسابقات به مصاف دینگ جونهوی 
رفــت و موفــق شــد در پایــان بــا نتیجه ۱۰ بــر ۶ حریف چینی را شکســت دهد 
و راهی دور بعدی مســابقات شــود. حســین وفایی با این پیروزی در رقابت 
بعــدی خــود باید با مدافع عنوان قهرمانی یعنی رونی اُ ســالیوان انگلیســی 

رو بــرو شــود. ایــن دیدار جمعه )یکم اردیبهشــت ماه( برگزار می شــود.
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انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

 پس از نتایج ناامید کننده بسکتبال 
در مســابقات انتخابی جــام جهانی، 
مشــخص بــود کــه ادامــه دادن بــا 
ســعید ارمغانــی بدتریــن تصمیــم 
ممکــن برای فدراســیون خواهد بود. 
حــالا پــس از چندیــن هفتــه از پایــان 
رقابت هــای ملــی و نزدیک تــر شــدن 
بــه جام جهانی که در شــهریور برگزار 
می شــود، فدراســیون تــازه بــه فکــر 
تغییــر افتــاده و دســت بــه کار شــده 
اســت. بــا ایــن حــال موضعــی کــه 
جــواد داوری اتخــاذ کــرده فاصلــه 
قابــل توجهی تا رئیســی دارد که قرار 
اســت دســت به تغییر قابــل توجهی 
بزند. اظهارنظرهای او بیش از اندازه 
شــبیه اســت بــه قول هــای مدیــران 
ورزشــی کــه هیچــگاه رنــگ واقعیــت 
بــه خــود نمی گیرنــد و تنهــا کاربــرد 
آنهــا مشــغول کردن افــکار عمومی و 

رسانه هاســت.

ارمغانی هنوز گزینه است؟
عجیب تریــن چیــزی کــه داوری در 
مصاحبــه روز گذشــته خــود اعــلام 
کــرده، دقیقــاً اولیــن جملــه اوســت. 
همــه می دانســتند کــه قــرار اســت در 
هیأت رئیسه فدراسیون درباره تعیین 
تکلیــف ســرمربی تیــم ملــی و انتخاب 
فــرد جدیــد صحبــت شــود. پــس بــه 
طــور طبیعــی اینطــور بــه نظر می رســد 
کــه دیگــر قــرار نیســت کار بــا ارمغانــی 
پیــش بــرود. بــا این حــال جــواد داوری 
در محتاطانه تریــن اظهارنظــر ممکــن 
درباره ارمغانی گفته اســت: »ارمغانی 
یکــی از گزینه های ما برای هدایت تیم 

ملــی اســت.«
اگــر ارمغانــی قابلیت هدایــت تیم ملی 
را دارد و جزو گزینه هاســت پس به طور 
قطع با توجه به داشتن شناخت از تیم 
و زمــان کــم باقیمانــده تــا جــام جهانی، 

بهتریــن گزینه هــم خواهد بود!

سناریوی بچیروویچ تکمیل 
می شود؟

آوردن مهمــد بچیروویچ به تیم ملی 
بســکتبال و قــراردادن او در پســت 
مدیرفنی، اولین قدمی بود که جواد 
داوری در مســیر جبران اشــتباهش 
در انتخــاب ارمغانــی برداشــت. 
ســناریوی آمدن بچیروویچ از همان 
ابتــدا بــر ایــن مبنــا بــود کــه تــلاش 
کنــد تــا بــار فنــی را بــه دوش بکشــد 
و تیــم ایــران را از آن بحــران خــارج 
کنــد. بچیروویچ از همــان ابتدا برای 
مدیرفنــی شــدن نیامــده بــود و قرار 
بــود طــی یــک پروســه مشــخص و 
چنــد ماهه جــای ارمغانــی را بگیرد. 
حتــی خــود ارمغانــی هــم بــه خوبــی 
ایــن ماجــرا را می دانســت و آن را 

پذیرفتــه بــود.
اگــر تیــم ملی نتایــج و روند خوبی به 
خــود می گرفت، حــالا محتمل ترین 

یــی  نتخــاب نها ا ینــه و حتــی  گز
مشــخص بــود و بایــد خیلــی زود 
منتظــر اعلام نــام مهمــد بچیروویچ 
حتــی  مــا  ا لا  حــا  . یــم ند می ما
طرفــداران ایــن مربــی باتجربــه نیــز 
مانند گذشــته ســنگ او را به ســینه 
نمی زننــد. بــا ایــن حــال همچنــان 
بچیروویــچ گزینــه اصلــی بــرای تیــم 
ملی اســت چرا کــه دیگر گزینه های 
داوری آنقدرهــا واقعــی بــه نظــر 

نمی رســند!
داوری البتــه بچیروویــچ را هــم یکــی 
از گزینه هــای موجــود دانســته و او 
را هــم در کنــار ارمغانــی قــرار داده 

اســت!
 

مربیان تراز اول اروپایی!
رئیــس جــوان بســکتبال در کنــار دو 
گزینــه بالا، اعلام کرده که فدراســیون 
بــه دنبــال مذاکــره با چند گزینــه »تراز 

اول اروپایــی« اســت تــا از آنهــا هــم 
برنامــه بگیــرد.

در اینکــه آیــا مربیــان تــراز اول اروپایــی 
بــه ایران برنامــه بدهند نیز حرف وجود 
دارد. امــا بــا فــرض بــر افتــادن چنیــن 
اتفاقــی، آیــا فدراســیون بســکتبال 
حتــی در صــورت داشــتن اسپانســر 
جدیــد و مــد نظر خــودش هم می تواند 
دســتمزدهای میلیون دلاری و سنگین 
یک مربی تراز اول اروپایی را بدهد؟ آیا 
کل بودجــه فدراســیون کفاف پرداخت 

دســتمزد او را می دهــد؟
دادن چنیــن قول هایی از ســوی رئیس 
فدراسیون بجای تزریق امید، ترسناک 
به نظر می رســد. ترس ماندن چهره ای 
ماننــد بچیروویــچ در رأس تیم ملی که 
بارهــا ثابــت کــرده دیگــر چیــزی بــرای 
ارائــه نــدارد و قــرار اســت فرصــت یــک 
حضــور موفــق دیگر در جام جهانی را از 
بسکتبال ایران بگیرد و آن را بسوزاند.

سرنوشت مبهم بسکتبال با گزینه های پوچ

وعده های ترسناک رئیس جوان

مناف هاشمی، دبیر کل کمیته ملی 
المپیــک از پیش بینــی ایــن کمیته از 
وضعیت رشته های ورزشی ایران در 
بازی هــای آســیایی می گوید و تعداد 

شــانس های مدال طلا.
او در گفت و گویــی کــه بــا خبرنگاران 
دارد، می گویــد: »اگــر بررســی کنید 
جایــگاه  ایــران بعــد از بازی هــای 
آســیایی ۲۰۱۰ کــه چهــارم شــدیم، 
به ترتیب پنجم و ششــم شــد و الان 
هــم بایــد به رده های ششــم و هفتم 
نگاه داشته باشیم. ما در سال ۲۰۱۰ 
بــا ۲۰ مــدال طــلا توانســتیم چهــارم 
شــویم امــا در ۲۰۱۴ بــا ۲۱ مــدال طلا 
پنجم شــدیم. در بازی های آســیایی 
جاکارتــا نیــز بــا ۲۰ مــدال طــلا یــک 
پلــه عقب تــر رفتیــم. مفهومش این 

اســت کــه کشــورهای قزاقســتان، 
تایلنــد، هنــد و حتــی چیــن تایپــه 
بیــکار ننشســته اند و شــبانه روزی 
کار کرده انــد و ایــن شــرایط، کار ما را 
ســخت می کند. همه باید دست به 
دســت هم دهیــم تــا مدال های طلا 
بیشــتری بگیریــم تــا جایگاه ششــم 
را حفــظ کنیــم. البتــه امیدمــان ایــن 
اســت کــه بــه ســمت جایــگاه پنجــم 

برویــم امــا کار ســخت اســت.«
دبیــر کل کمیتــه ملــی المپیــک بــه 
گزارشــی کــه کمیتــه ملــی المپیــک 
در ســتاد عالــی بازی هــا ارائــه کرده، 
اشــاره می کنــد و می گویــد: »در 
آخرین جلســه ســتاد عالی بازی ها، 
گزارشــی از جلســاتی کــه بــا همــه 
فدراسیون ها داشتیم، ارائه کردیم. 

مــا نمی توانیــم بــه قول هایــی کــه 
ن ها  ســیو را فد ی  ســا ؤ ر برخــی 
داده انــد، نــگاه ۱۰۰ درصدی داشــته 
باشــیم. از الان تــا دو مــاه آینــده در 
لیســت رشــته هایی کــه انتخــاب 
کردیــم اصلاحاتی انجــام می دهیم. 
هــدف مــا مــدال آوری اســت و 
طبیعــی اســت کــه برخــی رشــته ها 
را حــذف کنیــم و یا تعداد نفراتشــان 
را کاهــش دهیــم. مــا رشــته ها را بــه 
ســه دســته تقســیم کردیــم، دســته 
اول شــامل رشــته هایی اســت کــه 
مدال آوری آنها قطعی است. دسته 
دوم رشــته های قطعــی بــا ظرفیــت 
نامشــخص هســتند کــه می دانیــم 
مــدال می آورنــد امــا چنــد مــدال و 
چه رنگی مشــخص نیســت. دســته 

ســوم هــم رشــته هایی هســتند کــه 
شــانس مدال ندارند اما روند خوبی 
داشــته اند و بویــژه در ورزش بانــوان 
می تواننــد بیــن عناویــن چهــارم تــا 

ششــم باشــند.«
هاشــمی در مــورد پیش بینی کمیته 
از تعــداد مدال هــای طلایی که ایران 
در بازی هــای آســیایی می گیــرد، 
نکتــه قابــل تأملــی می گویــد: »مــا 
در بازی هــای آســیایی دوره قبــل بــا 
۲۰ مدال طلا ششــم شــدیم اما الان 
آنالیزهــای مــا نشــان می دهــد کــه 
تعــداد مدال هــای طــلای مــا بــدون 
در نظــر گرفتــن گروه ســوم رشــته ها 
زیر ۲۰ مدال اســت. به همین خاطر 
فدراسیون ها فعال شده اند و تلاش 

می کننــد.«

پیش بینی مسئولان کمیته از جایگاه ایران در هانگژو

ششمی یا هفتمی با کمتر از 20 طلا

در اینکه آیا مربیان 
تراز اول اروپایی به 
ایران برنامه بدهند 

نیز حرف وجود دارد. 
اما با فرض بر افتادن 

چنین اتفاقی، آیا 
فدراسیون بسکتبال 

حتی در صورت 
داشتن اسپانسر 

جدید و مد نظر 
خودش هم می تواند 

دستمزدهای 
میلیون دلاری و 

سنگین یک مربی 
تراز اول اروپایی را 

بدهد؟ آیا کل بودجه 
فدراسیون کفاف 

پرداخت دستمزد او را 
می دهد؟


